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ZAB.0002.4.2024 
Protokół nr II/24 

z II Sesji Rady Powiatu we Włocławku 
z dnia 16 maja 2024 roku  

 
 

1. Otwarcie obrad II Sesji Rady Powiatu 
 
Pan Dawid Andrzej Dalmann- Przewodniczący Rady Powiatu we Włocławku w dniu 16 maja 
2024 r. o godz. 13:23 otworzył obrady II Sesji Rady Powiatu we Włocławku. Powitał 
Radnych, Pana Romana Gołębiewskiego - Starostę Włocławskiego, Pana Karola Matusiaka – 
Wicestarostę, Pana Piotra Krygiera – Sekretarza Powiatu, Panią Jolantę Sakowską - Skarbnika 
Powiatu, przedstawicieli środków masowego przekazu, a także wszystkich obecnych na sali 
obrad.  
Poinformował, że zgodnie z art. 15 ust. 1a ustawy o samorządzie powiatowym, obrady rady 
powiatu są transmitowane on-line i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Każda osoba uczestnicząca w obradach rady powinna zapoznać się ze stosowną 
informacją zamieszczoną w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na tablicy ogłoszeń 
dotyczącą ochrony danych osobowych.  
 

2. Stwierdzenie quorum 
 
Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że aktualnie w obradach Rady 
Powiatu bierze udział 20 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Powiatu wynoszącego 
21 radnych stanowi wymagane quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Wydruk obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
3. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie ewentualnych wniosków w sprawie 
jego zmiany. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że w materiałach na sesję radni otrzymali porządek obrad 
II Sesji Rady Powiatu we Włocławku. Zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie 
powiatowym - Rada Powiatu może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną 
większością głosów ustawowego składu Rady. Zgodnie z § 17 ust. 3 Statutu Powiatu 
Włocławskiego - z wnioskiem o uzupełnienie lub zmianę porządku obrad może wystąpić 
radny, komisja, klub radnych, zarząd, starosta. Wniosek powinien zawierać uzasadnienie 
faktyczne.  Jednocześnie powiedział, że w przypadku przyjęcia przez Wysoką Radę wniosku 
o uzupełnienie porządku obrad o konkretny punkt dotyczący rozpatrzenia danego projektu 
uchwały, to na wnioskodawcy spoczywać będzie obowiązek przedłożenia i doręczenia 
radnym, przed przystąpieniem do realizacji tego punktu, projektu uchwały spełniającego 
wymagania formalne określone w statucie.  
Zarząd Powiatu we Włocławku pismem z dnia 16 maja 2024 r. (załącznik nr 2) wniósł o: 

 wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2024 – 
2040 wraz z tekstem jednolitym,  

 wprowadzenie autopoprawki  do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2024 wraz z tekstem jednolitym.  

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem – czy któryś  z uprawnionych podmiotów 
chciałby w tej chwili zgłosić wniosek o  uzupełnienie lub zmianę ustalonego porządku obrad 
II sesji ?  
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Przystępuję do przegłosowania wniosku Zarządu Powiatu.  
Poinformował, iż zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym rada powiatu 
może wprowadzić zmiany w porządku bezwzględną większością głosów ustawowego składu 
rady. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za uzupełnieniem punktu 6 zmienionego porządku 
obrad II sesji o  autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 – 2040 ?  
Poprosił o przyciśniecie odpowiedniego przycisku.   
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 3. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu  postanowiła o uwzględnieniu w porządku obrad autopoprawki do projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za uzupełnieniem punktu 7 porządku obrad II sesji 
o autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Włocławskiego na 2024 r.?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiednego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 4. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził że Rada 
Powiatu  postanowiła o uwzględnienie w realizowanym porządku obrad autopoprawki  do 
projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma propozycji zmian i uzupełnienia porządku 
obrad, to stwierdził, że porządek obrad II sesji składa się z 21 punktów i przystąpił do 
realizacji porządku obrad dzisiejszej sesji.  
Porządek obrad stanowi załącznik nr 5. 
 

4. Przyjęcie protokołu nr I/24 z dnia 7 maja 2024 r. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z paragrafem 27 ust. 1 pkt 3 Statutu Powiatu 
Włocławskiego, stanowiącego załącznik do uchwały Nr XX/196/16 z dnia 15 listopada 2016 
r. został sporządzony protokół z obrad I Sesji, który był do wglądu w Kancelarii  
Przewodniczącego Rady oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.  
Stosownie do przepisów § 28 ust. 1 Statutu – Radni mogą zgłaszać zastrzeżenia lub poprawki 
do protokołu z sesji udostępnionego w trybie § 27 ust. 6, nie później jednak niż do chwili 
rozpoczęcia kolejnej sesji, w trakcie, której protokół ma być przyjmowany. 
Protokół z sesji udostępniony w trybie § 27 ust. 6, do którego nie zostaną wniesione 
zastrzeżenia lub poprawki, na wniosek przewodniczącego rady, rada przyjmuje w drodze 
aklamacji po wygłoszeniu przez przewodniczącego rady formuły: „Jeżeli nie usłyszę 
sprzeciwu będę uważał, że rada protokół przyjęła”. Przyjęcie protokołu potwierdza 
przewodniczący rady składając na nim swój podpis.  
Do dnia dzisiejszego nie zgłoszono zastrzeżeń lub poprawek.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy sprzeciwu, a sprzeciwu nie było, to 
stwierdził, że rada powiatu przyjęła protokół nr I/24 z dnia 7 maja 2024 r. 
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5. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres od 
dnia 8 maja 2024 roku do dnia sesji.     

 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z art. 12 pkt 4 ustawy o samorządzie 
powiatowym oraz § 69 Statutu Powiatu – Rada Powiatu rozpatruje sprawozdanie z wykonania 
uchwał rady i jego działalności między sesjami oraz  sprawozdanie starosty z działalności 
zarządu od dnia przekazania radzie sprawozdania zarządu z wykonania uchwał rady i jego 
działalności pomiędzy sesjami do dnia sesji. W dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali 
sprawozdanie Starosty z działalności zarządu powiatu.  
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania?  
Radny Jacek Kowalewski powiedział, że zgodnie z planem pracy Komisji Infrastruktury 
zarząd został poinformowany nt. realizacji zadań drogowych, a także zadań inwestycyjnych 
i remontowych. Czy zadania drogowe to tylko te zadania, które są wpisane w budżecie 
i w WPF, czy oprócz tego, co zostało zawarte w WPF  i w budżecie na 2024, czy też jakieś 
dodatkowe remonty były zgłoszone przez komisję?  
Starosta Włocławski  powiedział, że jest to materiał opracowany co roku w celu 
przedstawienia w pracach Komisji Infrastruktury. Przedstawione są tam zadania, które 
wpisane są w budżet i WPF, zarówno te inwestycyjne, jak i remontowe. Żaden samorząd nie 
może realizować zadań, które w tych dokumentach się nie znajdują. Jest to informacja 
z przebiegu ich realizacji. 
Radny Jacek Kowalewski zapytał czy oprócz tego, co jest zapisane w dokumentach, czy 
w planach Komisji, jest coś dodatkowego? Czy innym jest plan komisji a czymś innym jest 
budżet, w którym są zapisane zadania. Może komisja wykazała dodatkowe jakieś sprawy czy 
drogi, które trzeba byłoby wyremontować oprócz tych, które znalazły się w budżecie i przy 
konstrukcji budżetu. Czy są tylko te drogi, które są zapisane w budżecie i w WPF? Czy coś 
ponad to? 
Starosta Włocławski powiedział, że wszelkie zadania inwestycyjne i remontowe realizowane 
są na podstawie przyjętego budżetu WPF i z nich przedstawione jest sprawozdanie. W dniu 
dzisiejszym powoływane są nowe składy komisji, w tym Komisji Infrastruktury. Jeśli pojawią 
się jakieś sugestie i możliwości finansowe, w szczególności pozyskania środków 
zewnętrznych, będą potrzeby realizowane, natomiast budżet inwestycyjny roku 2024, jeśli 
chodzi o drogi, ale także o inne zadania, w tym budowę hali, sprawy społeczne, jest bardzo 
bogaty i te zadania są w trakcie realizacji. Temu też służy ta informacja, aby członkowie 
Komisji Infrastruktury, także całej rady, mieli przedstawione, jak przebiega realizacja danych 
zadań.  
Radny Jacek Kowalewski  powiedział, że rozumieć należy, że tylko to, co było zawarte 
w budżecie, natomiast o żadnych innych dodatkowych drogach nie było rozmawianie i tylko 
wtedy, kiedy pojawią się dodatkowe pieniądze, bądź jakiekolwiek oszczędności, wtedy będzie 
to brane pod uwagę. 
Starosta Włocławski powiedział, że jest to sprawozdanie z realizacji, zadań realizowanych 
przez PZD we Włocławku z/s w Jarantowicach, wpisane do budżetu na rok 2024 pod 
względem inwestycji. Co do wszelkich przyszłych zmian jest inicjatywa każdego radnego, 
zarządu, komisji.  W szczególności, jeśli pojawią się możliwości pozyskania środków 
zewnętrznych. 
Radny Jacek Kowalewski powiedział, że rozumie, że nie było brane nic więcej pod uwagę.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 16 maja 2024 r. przyjęła 
Sprawozdanie.     
Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 8 
maja 2024 roku do dnia sesji stanowi załącznik nr 6.     
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6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2024 – 2040 wraz 
z autopoprawką (tekst jednolity). 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmian w załączniku nr 1 i nr 2.  
W dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali autopoprawkę do projektu uchwały wraz z tekstem 
jednolitym.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Radny Wojciech Zawidzki poprosił o wyjaśnienie od razu punktu 6 i 7 w zakresie 
wprowadzonych zmian. 
Skarbnik Powiatu poinformowała, że jeżeli chodzi o dochody, to po zmianach dochody będą 
wynosiły 173 910 691,30 zł i zwiększenie planu dochodu - 1 083 081,09 zł. Zwiększa się plan 
w rozdziale drogi powiatowe o 811 681 zł w związku z przyznanym dofinansowaniem do 
60% wydatków kwalifikowalnych z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na zadanie-  
rozbudowa drogi powiatowej, Polówka - Stary Brześć Kuj. Dofinansowanie do zadania po 
tym zwiększeniu z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg będzie wynosiło 3 700 787 zł. 
Ponadto w związku z złożonym wnioskiem oraz podpisaną umową o powierzeniu grantu 
z programów fundusze europejskie na rozwój cyfryzacji wprowadza się do budżetu nowe 
zadanie pod nazwą rozwój cyfryzacji i cyberbezpieczeństwa Starostwa Powiatowego we 
Włocławku i cały projekt jest wartości 850 tysięcy zł. Jest to projekt trzyletni 2024 – 2026. 
W  bieżącym roku wprowadza się kwotę 255 tysięcy zł.  W roku 2025 w WPF też 250 tysięcy 
zł  i w roku 2026 - 340 tysięcy zł. Zadanie w swojej szczegółowości dotyczy zarówno 
wydatków inwestycyjnych, w wysokości 614 tysięcy  zł i wydatków bieżących 236 tysięcy zł. 
Projekt ma na celu podnoszenie poziomu bezpieczeństwa danych przechowywanych 
i przetwarzanych przez urząd starostwa. Kolejną pozycją, która wpłynęła na zwiększenie 
planu dochodów, jest kwota, którą DPS w Rzeżewie urealnia swoje dochody z odpłatności 
mieszkańców domu. Jest to kwota 16 600 zł i o tą kwotę również w jednostce zwiększa się 
plan wydatków. Następnie w związku ze zwiększeniem planu dotacji celowej, od wojewody 
kujawsko-pomorskiego kwotę 12 152 zł na zadania zlecone z administracji rządowej dla 
Środowiskowego domu samopomocy, program, który jest realizowany od wielu lat Za 
życiem, zwiększa się zarówno o tą kwotę plan dochodów, jak i plan wydatków w jednostce 
budżetowej, DPS w Kowalu. Jest decyzja wojewody o zwiększeniu środków o kwotę 600 zł 
na realizację zadania z zakresu orzekania o niepełnosprawności na rzecz obywateli Ukrainy 
i ten projekt realizowany jest w Zespole Orzekania w PCPR. Jeżeli chodzi o stronę 
wydatkową, to zwiększa się plan o kwotę 1 997 757,21 zł.  Plan po zmianach będzie wynosił 
203 954 239,15 zł,  w tym wydatki majątkowe – 90 093 238,83 zł. Dotyczy to następujących 
pozycji w budżecie i jednostek organizacyjnych powiatów: PZD w związku z przyznanym 
zwiększeniem dofinansowania zadania, rozbudowa drogi powiatowej Polówka - Stary Brześć, 
dokonuje się uwolnienia środków własnych w wysokości 661 681,09 zł.  Kwota 150 tysięcy 
zł pozostanie po stronie środków własnych. W związku z ewentualnymi robotami 
dodatkowymi związanym z wykonywaniem krótkiej linii energetycznej. Ponadto wprowadza 
się do PZD nowe zadanie inwestycyjne w kwocie 40 tysięcy zł pod nazwą zakup działki 
numer 755 położonej w Izbicy Kuj.w ciągu drogi powiatowej Izbica – Boniewo – Borzymie. 
Środki te pochodzą z uwolnionych środków na zadaniu, które po przeprowadzeniu 
postępowania wymaga zabezpieczenia mniejszej ilości środków. Jest to zadanie rozbudowa 
drogi powiatowej Brześć Kuj. - Humlin i działka, która zostanie nabyta przez powiat służyć 
będzie odwodnieniu pasa drogowego w ramach zadania, zostanie sporządzony również operat 
szacunkowy i pokryte koszty aktu notarialnego. W starostwie Powiatowym dokonuje 
wprowadzenia do planu nowego zadania, - rozwój cyfryzacji i cyberbezpieczeństwa. 
W bieżącym roku jest to kwota 255 tysięcy zł. Ponadto dokonuje się zwiększenia na zadaniu, 
zakup przewodu światłowodowego, łączącego dwie lokalizacje w Starostwie Powiatowym. 
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Zwiększenie jest to wartość 9 975 zł. Przesuwa się to z bieżących wydatków, w związku 
z wykonaniem wyceny przez rzeczoznawcę majątkowego, na planowany zakup. Dokonuje się  
również zwiększenia planu na zadaniu budowa budynku dydaktyczno - warsztatowego, przy 
ZS w Kowalu, o kwotę 40 tysięcy zł na opracowanie planu inwestycji wraz z aktualizacją, 
analizą finansowo-ekonomiczną oraz wykonanie przyłączenia do sieci elektroenergetycznej. 
Zadanie będzie realizowane inwestycyjnie w latach 2024 – 2025 z dofinansowaniem środków 
unijnych. W zadaniu inwestycyjnym pn.: renowacja budynku Starostwa Powiatowego  we 
Włocławku etap II. Zwiększa się plan o kwotę 700 tysięcy zł, co wynika z faktu 
przeprowadzenia procedury przetargowej na roboty budowlano - montażowe, gdzie najniższa 
oferta przewyższa kwotę zaplanowaną w budżecie i wynosi 980 tysięcy zł. Zadanie otrzymało 
dofinansowanie z Polskiego Ładu Rządowy Program Odbudowy Zabytków, w wysokości 400 
tysięcy zł. Pozostałą kwotę zwiększenia, zabezpiecza się na wynagrodzenia dla zespołu 
inspektorów nadzoru inwestorskiego. Kolejne zadanie, w którym niezbędne jest zwiększenie 
planu finansowego, jest to zadanie pod nazwą wymiana źródeł ciepła w jednostkach 
organizacyjnych powiatu. Zwiększenie winno wynosić 230 tysięcy zł po stronie środków 
własnych, na opracowanie planu inwestycji wraz z analizą finansowo-ekonomiczną na 
wykonanie przyłączeń do sieci elektroenergetycznych oraz na opracowanie projektów 
technicznych dla pięciu jednostek organizacyjnych powiatu, w których to zadanie będzie 
realizowane. Projekty techniczne będą dotyczyć rozwiązań wykonania układu, pomp ciepła z 
podłączeniem do istniejących kotłowni oraz wykonaniem instalacji fotowoltaicznych. Zadanie 
przewidziane jest do realizacji z dofinansowaniem ze środków fundusze europejskich dla 
kujaw i pomorza 2021-2027 w bieżącym roku. Kolejnym zadanie, który wymaga zwiększenia 
planu, jest konieczność zwiększenia wydatków po stronie środków własnych o kwotę 
23 586,21 zł, zadaniu pod nazwą budowa dwóch budynków mieszkalnych na potrzeby 
placówek opiekuńczo – wychowawczych wraz z infrastrukturą towarzyszącą w Nasiegniewie. 
W ramach realizowanego zadania inwestycyjnego przewidziana jest również promocja 
projektu. Po przeprowadzonej procedurze zamówień publicznych na kompleksową obsługę 
promocji, w ramach której będzie odbywał się piknik integracyjny połączony z Powiatowym 
dniem dziecka i rodzicielstwa zastępczego. W ramach tej promocji ta najniższa oferta jest 
wyższa od środków posiadanych w planie i w celu zawarcia umowy na wykonanie tej usługi 
i zakończeniu realizacji projektu. W bieżącym roku zostały odebrane te dwa budynki, one już 
funkcjonują, spełniają swoją rolę, projekt jest dofinansowany pożyczką z Kujawsko – 
Pomorskiego Funduszu Rozwoju w Toruniu. Po zakończeniu całego zadania, czyli po 
wykonaniu tej promocji projektu powiat będzie miał możliwość umorzenia pożyczki 
w wysokości 80%, pozostała 15% jest rozłożona na lata 2027 – 2039 z oprocentowaniem 0%. 
Wysokość pożyczki jaka została udzielona na ten cel, to 7 803 140,20 zł, z czego kwota 
81 249,49 zł przeznaczona jest na promocję tego projektu. Ponadto wprowadza się do budżetu 
dotacje dla Miasta Kowal w wysokości 539 819 zł na realizacją zadania pod nazwą budowa 
hali sportowej w Kowalu, z której będą również korzystać uczniowie z terenu powiatu 
włocławskiego uczęszczający do ZS w Kowalu. Powiat w poprzednim roku udzielił pomocy 
w formie dotacji w wysokości 300 tysięcy zł. Powiat planuje budowę placówki edukacyjnej  
na gruntach, które zostaną przekazane przez miasto Kowal.  Zadanie będzie realizowane 
z dofinansowaniem ze środków z funduszy europejskich dla Kujaw i Pomorza na lata 2021 – 
2027. Również w planie dotacji dzielonych przez powiat dokonuje się przesunięcia środków 
między paragrafami klasyfikacji budżetowej w pozycji dotyczącej dotacji dla jednostek OSP 
w związku z określeniem rodzaju realizowanych zadań przez tej jednostki, przesuwa się  
środki 50 tys. zł ze środków bieżących na inwestycyjne. Pozostałe zmiany w planie wydatków 
powiatu dotyczą przesunięć środków między podziałkami klasyfikacji budżetowej w celu 
prawidłowej realizacji planów finansowych jednostek organizacyjnych powiatu. 
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Radny Włodzimierz Bogdan Kaczmarek powiedział, że jest różnica w budżecie między 
pierwotnym tekstem a autopoprawką. W autopoprawce budżet jest mniejszy o 605 557,21 zł.  
W których punktach ta różnica jest w budżecie? 
Skarbnik Powiatu poinformowała, że cały budżet w stosunku do tego materiału, który radni 
otrzymali, czyli przed autopoprawką, to zmiana po stronie dochodu, 1 096 033,09 zł. 
Natomiast teraz po zmianie 1 083 881,09 zł, o której skarbnik mówiła początku  wypowiedzi, 
że w związku z tym, że powiat otrzymał m.in. zwiększone dofinansowanie z Rządowego 
Funduszu Rozwoju Dróg, to uległy zmianie dochody, dlatego jest autopoprawka. 
Radny Włodzimierz Kaczmarek powiedział, że budżet, który radni otrzymali  materiałach na 
sesję jest mniejszy w autopoprawce o 605 557 zł. Jest różnica. W którym to miejscu ta 
różnica jest?  
Starosta Włocławski poinformował, że w tej autopoprawce zmiany spowodowane są dotacją 
w kwocie ok. 600 tys. zł  na budowę hali w mieście Kowalu oraz zwiększeniem około 20 
tysięcy zł zadania związanego z koniecznością realizacji promocji projektów w zakresie 
budowy dwóch placówek opiekuńczo – wychowawczych w Nasiegniewie. Same różnice 
pomiędzy projektem przekazywanym autopoprawką, następowały także zawsze wcześniej,  
bo w tym celu robiona jest autopoprawka. 
Radny Jacek Kowalewski zadał pytanie w sprawie działu 926 – zostało zdjęte 7 tysięcy zł  
z działalności kultury fizycznej, a przesunięte na zwiększenie dotyczące patronatów starosty. 
Czy nie zaburzy to zadań w zakresie działalności kultury fizycznej czy te pieniądze 
rzeczywiście stamtąd powinny być zdjęte? Drugie pytanie dotyczy zdjęcia 916 zł, jeżeli 
chodzi o ZS w Marysinie, czy to wynika z tego, że pieniądze, które były na remonty, czy to 
wynika z tego, że przetarg był o tyle mniejszy, czy to wynika z tego, że zmieniono zakres?  
Trzecie pytanie dotyczy załącznika nr 3 do budżetu - rozbudowa drugi powiatowej nr 2913 C 
Lubraniec – Kruszynek od kilometra 0,  do kilometra 6+225 I etap. Ta droga jest już 
wybudowana.  Czy dopiero teraz będzie zapłacone bo wcześniej nie było? Dlaczego ona 
została tutaj ujęta w tym załączniku?  
Starosta Włocławski odniósł się do drogi i powiedział, że sprawa dotyczy zapłat 
odszkodowań w związku z wydanym ZRID – em i toczonym procesem odwoławczym od 
jego wydania. Dopóki ZRID nie zostanie w całości utrzymany, nie można tych  odszkodowań  
wypłacić. Toczy się postępowanie przed wojewodą, w sądzie administracyjnym. Sprawa 
dotyczy odszkodowań, które w latach poprzednich nie zostały wypłacone za przejęte grunty 
pod te drogi. 
Skarbnik Powiatu poinformowała, że w  rozdziale 92605 przesuwa się środki w wysokości 
7 000 zł, między paragrafami klasyfikacji budżetowej. Zwiększa się środki w nagrodach 
konkursowych, co jest konieczne w celu możliwości objęcia patronatem przez starostę 
wydarzeń sportowo-rekreacyjnych, odbywających się na terenie powiatu włocławskiego. 
Jeżeli chodzi o ZS w Lubrańcu – Marysinie, to zmniejszenie jest w paragrafie 4270, również 
w paragrafie 4040 dodatkowe wynagrodzenia roczne, ponieważ już zostały wypłacone 
w miesiącu lutym i również w paragrafie dodatkowe wynagrodzenie roczne, 4800 dla 
nauczycieli. I tutaj ogółem w rozdziale 80115 zmniejsza się środki w wysokości łącznej 3 250 
zł, w celu zabezpieczenia środków na wynagrodzenia bezosobowe. Związane to jest 
z koniecznością zawarcia umowy zlecenia na wykonanie czynności administracyjno-
biurowych, w związku z przebywaniem sekretarza szkoły na zaległym dwumiesięcznym 
urlopie wypoczynkowym, konieczne jest zachowanie płynności prac w sekretariacie szkoły. 
Środki, które są zmniejszane przez jednostkę, są zmniejszane, zabezpieczając w pełni 
wykonanie prawidłowe planu wydatków. Wynika to z zaangażowania wydatków, które 
prowadzą jednostki budżetowe.  
Radny Jacek Kowalewski stwierdził, że nadzorował kiedyś szkoły, więc wie jak wygląda 
organizacja pracy szkoły i że należało zawrzeć takie umowy. Radny pytał o 913 zł. Stąd też 
radny pytał czy zakres remontu był zmieniony czy to wynikło tylko z przetargu. Te pieniądze, 
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które są pod hasłem rozbudowa drogi powiatowej, tzn. że należy zapłacić za grunty? To nie 
jest kwestia budowy samej drogi, tylko kwestia zapłaty za grunty? Chodzi o to, że trzeba 
zapłacić za grunty na wybudowanej drodze, a cała inwestycja została już skończona? 
Radny Robert Pawłowski zadał pytanie w sprawie wprowadzania zadania rozwój cyfryzacji 
i bezpieczeństwa. Drugie pytanie ZRID etap I Lubraniec – Kruszyn. Toczą się postępowania 
odwoławcze odnośnie kwestii uzyskania decyzji ZRID, zostały opracowana operaty 
szacunkowe, dla ludzi z tytułem odszkodowania. Czy te operaty będą aktualizowane, czy one 
będą dokonywane wypłaty w oparciu o stan sprzed 2 lat? 
Starosta Włocławski powiedział, że zrealizowana została budowa drogi w kwocie ponad 20 
mln złotych. Realizowana na podstawie wydanego ZRID-u, gdzie pierwszy ZRID został 
uchylony, natomiast w uzgodnieniu z ówczesnym wojewodą, dyrektorem departamentu 
infrastruktury rolnictwa w pełnej konsultacji, tę inwestycję można było kontynuować. 
W terminie kilku dni został wydany kolejny ZRID na to zadanie i roboty nie zostały 
wstrzymane, 
zgodnie z prawem, gdyż ta droga jest odebrana pod względem budowlanym, technicznym. 
Otrzymano dofinansowanie, które zostało rozliczone, przekazane wykonawcy i pod tym 
względem ta inwestycja jest w pełni zakończona. Natomiast pod względem formalno -  
prawnym towarzyszy tej inwestycji bardzo skomplikowany proces.  Część mieszkańców, 
którzy przy tej drodze mieszkają odwołują się od każdej czynności, która jest przeprowadzona 
czy to przez starostę, czy przez wojewodę. W obrocie prawnym są odwołania od pierwszego 
ZRID-u , od drugiego ZDRID-u, jest nawet odwołanie strony od uchylenia co było wnioskiem 
tej strony. Podobnie sprawa dotyczy odszkodowań i każdej wydanej decyzji towarzyszy 
odwołanie i dlatego też ten proces się przyciąga. Kwestionowane są wyceny. Tam praktycznie 
dwie osoby, mają znaczące odszkodowania, reszta są to kwoty stosunkowo symboliczne 
w  związku z przyjęciem gruntu i ten proces trwa.  Starosta nie czuje się kompetentny, 
w którym momencie trzeba aktualizować. One są też elementem odwołań przez strony 
postępowania. Te sprawy zostaną rozstrzygnięte na etapie postępowania wojewody czy 
wojewódzkiego sądu administracyjnego i tu będzie się związanym realizacją. Szkoda tylko, 
że przez odwołania jednej strony, bo praktycznie jedna strona tego wielowątkowego 
postępowania się odwołuje, a  cała reszta zainteresowanych osób tych odszkodowań nie może 
otrzymać.  Starosta nie widzi żadnej winy urzędu. Najważniejsze, że ta droga została 
wybudowana i że mieszkańcy mogą z jej korzystać. W sprawie drugiego pytania pan starosta 
powiedział, że został ogłoszony nabór przez Ministerstwo Cyfryzacji dla wszystkich 
powiatów i dla wszystkich gmin w Polsce z przeznaczeniem na poprawę cyberbezpieczeństwa 
w urzędach. W poprzednim roku był to nabór skierowany na zakup sprzętu informatycznego, 
czyli komputerów i tym podobnych rzeczy. W tej części, te środki w kwocie około 850 tys. zł  
przeznaczone są na inne zadania związane z bezpieczeństwem.  Sam wniosek może zostać na 
obrady komisji administracji, aby radni mogli się zapoznać.  
Radny Jacek Kowalewski powiedział, że pytał jako były dyrektor PZD i wie że to jest rygor 
natychmiastowej wykonalności, jeżeli chodzi o ZRID-y i kwestia jest tylko taka, że droga jest 
wybudowana i radny nie wiedział skąd są te pieniądze w budżecie. Starosta wytłumaczył te 
kwestie.  
Radny Robert Pawłowski odniósł się do ZRID-u.  Radny poprosił, aby pochylić się, bo kiedy 
przyjdzie czas do wypłaty tych odszkodowań ludziom, żeby nie dokonywać tej wypłaty 
w oparciu o operaty, które są już dawno zdezaktualizowane.  Inflacja z każdego miesiąca jest 
znaczna. Osoby, którym grunty zostały zabrane, należy się odszkodowanie i to 
odszkodowanie powinno odzwierciedlać jak najbardziej faktyczny stan. Kiedy  dojdzie do 
tego momentu wypłaty, to prawem dopuszczalna aktualizacja, żeby tych operatów nastąpiła.   
Bardzo dobrze, że droga została wybudowana.  
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Przewodniczący Rady w związku z brakiem głosów w dyskusji, przed rozpoczęciem 
procedury głosowania poprosił o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa 
o wejściu w życie uchwały daty – 16 maja 2024 r. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za podjęciem uchwały wraz z autopoprawką (tekst 
jednolity)?  
Poprosił o przyciśniecie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki glosowania:  
za – 20 
przeciw – 0  
wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 7. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 16 maja 2024 r. została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2024 – 2040 stanowi 
załącznik nr 8. 
Autopoprawka stanowi załącznik nr 9. projektu uchwały zmieniającej w sprawie uchwalenia  
Tekst jednolity stanowi załącznik nr 10.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 16 maja 2024 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 
2024 – 2040 stanowi załącznik nr 11. 
 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu powiatu włocławskiego na rok 2024 wraz z autopoprawką (tekst jednolity).   

 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmian w planie dochodów 
i wydatków na wnioski dysponentów środków budżetowych.  
W dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali autopoprawkę wraz z tekstem jednolitym.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
W związku z brakiem głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem 
procedury głosowania poprosił o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa 
o wejściu w życie uchwały daty – 16 maja 2024 r.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za podjęciem uchwały wraz z autopoprawką (tekst 
jednolity) ?  
Poprosił o przyciśniecie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki glosowania:  
za – 20 
przeciw – 0  
wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 12. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 16 maja 2024 r. została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu powiatu włocławskiego na rok 2024 stanowi załącznik nr 13. 
Autopoprawką stanowi załącznik nr 14.  
Tekst jednolity stanowi załącznik nr 15.   
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 16 maja 2024 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia budżetu powiatu włocławskiego na rok 2024 stanowi załącznik nr 17. 
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8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania stałych komisji rady. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że inicjatorem podjęcia uchwały jest przewodniczący rady.  
Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Powiatu we 
Włocławku. Komisje podlegają Radzie Powiatu w całym zakresie swojej działalności 
i jedynie ona może udzielać wiążących dyspozycji dotyczących kierunków i sposobów 
działania. Ustawodawca pozostawił do uznania Radzie Powiatu powołanie komisji, ustalenie 
ich liczby i rodzaju, przedmiotu działania i składu osobowego, a także uregulowania zasad 
i trybu działania komisji.  
Proponowany projekt uchwały zakłada powołanie przez Radę Powiatu ośmiu stałych komisji. 
Przewodniczący Rady zaproponował następujący skład liczbowy poszczególnych komisji: 

1) Komisji Rewizyjnej – 5 radnych  
2) Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego – 5 radnych  
3) Komisji Budżetu i Finansów – 7 radnych 
4) Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – 5 radnych  
5) Komisji Infrastruktury i Rozwoju – 5 radnych  
6) Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – 5 radnych  
7) Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych – 5 radnych  
8) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – 5 radnych  

 Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Radny Jacek Kowalewski powiedział, że statut dzisiaj stanowi, że radny może być członkiem 
w dwóch komisjach. Jeżeli przyjmie się uchwałę, tj. liczba osób w komisji zostanie zamknięta 
i trzeba będzie wywoływać dodatkową uchwałę. Pojawiła się informacja o zmianie statutu 
i wtedy należy wziąć pod uwagę, aby liczba komisji była też zmienna, z racji tego, że jeśli  
ktoś z radnych chciałby dopisać się, tak jak radny np. do komisji infrastruktury, to tam już jest 
pięć osób i ta uchwała zamyka możliwość takiego procedowania. Po zmianie statutu będzie 
też zmiana uchwały. Czy ta zmiana statutu będzie wiązała się z tym, że ta komisja, ta liczba 
osób będzie sztywna, bo wtedy też może być z tym problem, skoro radni będą chcieli się 
dopisać do innych komisji. 
Sekretarz Powiatu powiedział, że pierwsza kwestia to jest możliwość uczestniczenia 
w pracach komisji rady przez każdego z radnych. Posiedzenia komisji są jawne i każdy ma do 
nich dostęp.  Jeżeli chodzi o kwestie dotyczące składu osobowego komisji uchwała, zgodnie 
z obowiązującym statutem w powiecie, na tą chwilę jest tak określone, że każda komisja rady 
musi mieć skład minimum 5 osób.  Ograniczona jest także liczba możliwość uczestniczenia 
radnego w ilości komisji.  Rada w odrębnej uchwale określa skład ilościowy i zakres działania 
poszczególnych komisji. Wolą radnych jest to czy rozpocząć pracę na statutem. Sekretarz 
uważa, że są zapisy, które ze względu na zmieniające się otoczenie i warunki prawne, ale 
także i faktyczne funkcjonowania powiatu powinny nawet w minimalnym zakresie być 
dokonane zmiany. Można dokonać zmiany polegającej na tym, że usunie się zapis  
ograniczający  ilość członkostwa radnych w poszczególnych komisjach i będzie można 
powołać dzięki temu np. komisje statutową i na początku kadencji przedyskutować 
i przepracować te kwestie. Oczywiście uchwała ta może być w każdej chwili zmieniona. 
Warunek jest taki, że ona musi się zamykać w tej chwili w ograniczeniach statutowych.  
Radny Jacek Kowalewski stwierdził, że zdaje sobie sprawę, że obecność rady i jak w ogóle 
społeczeństwa na komisjach może być, bo komisje i sesje są otwarte, natomiast problem jest 
taki, że taki członek radny, który nie jest członkiem komisji, nie ma prawa głosu. Jeżeli 
będzie zmieniony statut i po zdjęciu limitu członków komisji będzie można się dopisać do 
kolejnych komisji. Możliwość w przyszłym statucie będzie taka, że każdy radny będzie mógł 
być członkiem więcej niż dwóch komisji i liczba członków komisji będzie mogła być na tyle 
duża, żeby każdy, kto chce być w danej komisji, miał taką możliwość. 
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Sekretarz Powiatu powiedział, że jeżeli zostaną te ograniczenia zdjęte w statucie, to tak.  
Składy komisji określa w głosowaniu rada.  
Radny Jacek Kowalewski powiedział, że wie, że wszystkie sprawy dotyczące rady są 
związane z głosowaniem.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przed rozpoczęciem 
procedury głosowania poprosił o uzupełnienie § 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa 
o wejściu w życie uchwały – daty 16 maja 2024 r.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za podjęciem uchwały z podanym składem 
liczbowym?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 18. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 16 maja 2024 roku została podjęta.  
Projekt  uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie powołania stałych komisji rady 
stanowi załącznik nr 19. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 16 maja 2024 r. w sprawie powołania stałych 
komisji rady stanowi załącznik nr 20. 
 
9. Wybór Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego i jej 
przewodniczącego.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, że inicjatorem podjęcia uchwały jest Przewodniczący 
Rady.  Zgodnie z podjętą uchwałą dotyczącą powołania stałych komisji rady, został ustalony 
pięcioosobowy skład Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego.  
Zgodnie z paragrafem 43 ust. 1 Statutu Powiatu Włocławskiego  przewodniczącego komisji 
wybiera rada.  Głosowanie jest jawne i odbywa się zwykłą większością głosów. Po 
konsultacjach z Paniami i Panami Radnymi zaproponował na funkcję Przewodniczącego 
Komisji Pana Roberta Pawłowskiego.  
Zapytał czy wyraża Pan zgodę? 
Radny Robert Pawłowski wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady zapytał czy są inne kandydatury? 
Przewodniczący Rady wniósł o zamknięcie listy kandydatów na funkcję Przewodniczącego 
Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego.  
Zapytał, kto jest za zamknięciem listy kandydatów na funkcję Przewodniczącego Komisji 
Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku? 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 21. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów na funkcję Przewodniczącego Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego została zamknięta. 
Został zgłoszony 1 kandydat.   
Przewodniczący Rady rozpoczął procedurę głosowania na funkcję Przewodniczącego Komisji 
Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego.  
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Zapytał, kto jest za wyborem Pana Roberta Pawłowskiego na funkcję Przewodniczącego 
Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu we 
Włocławku ?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 19  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 1  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 22. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził wybór                    
Roberta Pawłowskiego na funkcję Przewodniczącego Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku.   
Przewodniczący Rady po konsultacji z Paniami i Panami radnymi przedstawił kandydatów na 
członków Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu we 
Włocławku. 
Przypominał, że po wyborze przewodniczącego komisji, rada wybiera 4 członków Komisji 
Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego.  

1) Pan Jacek Kowalewski  - czy wyraża Pan zgodę? Radny wyraził zgodę.  
2) Pan Mariusz Bladoszewski- czy wyraża Pan zgodę? Radny wyraził zgodę.  
3) Pan Tomasz Jezierski - czy wyraża Pan zgodę? Radny wyraził zgodę.  
4) Pani Anna Sława Kozłowska - czy wyraża Pani zgodę? Radna wyraziła zgodę.  
  

Przewodniczący Rady zapytał czy są jeszcze inne propozycje? Innych propozycji nie było.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zamknięciem listy kandydatów na członków 
Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 19  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Obecni nie głosujący  1.  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 23. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów na członków  Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
została zamknięta.  
Stwierdził, iż na członków Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
zostało zgłoszonych 4 kandydatów.   
Przewodniczący Rady rozpoczął procedurę głosowania poszczególnych kandydatów na 
członków Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu we 
Włocławku  
1) kto jest za wyborem  Jacka Kowalewskiego na  członka Komisji Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego ?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 19  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Obecni nie głosujący  - 1.  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 24. 
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2) Kto jest za wyborem  Mariusza Bladoszewskiego na  członka Komisji Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego ?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 19  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Obecni nie głosujący  1.  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 25. 
3) Kto jest za wyborem  Tomasza Jezierskiego na  członka Komisji Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego ?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 19  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Obecni nie głosujący  1.  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 26. 
4) Kto jest za wyborem  Anny Sławy Kozłowskiej na  członka Komisji Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego ? 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 19  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Obecni nie głosujący  1.  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 27. 
Na podstawie przeprowadzonych głosowań Przewodniczący Rady stwierdził wybór na  
członka Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu we 
Włocławku:  
a) Jacka Kowalewskiego  
b) Mariusza Bladoszewskiego 
c)  Tomasza Jezierskiego  
d) Anny Sławy Kozłowskiej 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z § 43 ust. 2 Statutu Powiatu 
Włocławskiego – Wiceprzewodniczącego Komisji wybierają radni będący członkami komisji.  
Zgodnie zaś z § 43 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego Komisja może powołać sekretarza 
komisji. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku  w dniu 16 maja 2024 r. 
podjęła uchwałę w sprawie wyboru Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego Rady Powiatu we Włocławku i jej przewodniczącego.  
 
Projekt uchwały w sprawie wyboru Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego Rady Powiatu we Włocławku i jej przewodniczącego stanowi załącznik nr 28. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 16 maja 2024 r.  w sprawie wyboru Komisji 
Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku i jej 
przewodniczącego stanowi załącznik nr 29. 
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10. Wybór Komisji Budżetu i Finansów i jej przewodniczącego.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że inicjatorem podjęcia uchwały jest Przewodniczący 
Rady.  Zgodnie z podjętą uchwałą dotyczącą powołania stałych komisji rady,  został ustalony 
siedmioosobowy  skład Komisji Budżetu i Finansów.  
Zgodnie z paragrafem 43 ust. 1 Statutu Powiatu Włocławskiego przewodniczącego Komisji 
wybiera rada.   
Głosowanie jest jawne i odbywa się zwykłą większością głosów.  
Po konsultacji z Paniami i Panami Radnymi Przewodniczący Rady zaproponował na funkcję 
Przewodniczącego Komisji Pana Romana Tomaszewskiego. Zapytał czy wyraża Pan zgodę? 
Radny wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady zapytał czy są inne kandydatury?  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma, to wniósł o zamknięcie listy kandydatów 
na funkcję Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów.  
Kto jest za zamknięciem listy kandydatów na funkcję Przewodniczącego Komisji? 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 19  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Niegłosujący – 1  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 30. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów funkcję Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów została zamknięta. 
Został zgłoszony 1 kandydat.   
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Pana Romana Tomaszewskiego na 
funkcję  Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu we Włocławku ?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 18  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 1 
Niegłosujący – 1  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 31. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził wybór 
Romana Tomaszewskiego na funkcję Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów Rady 
Powiatu we Włocławku.    
 
Przewodniczący Rady po konsultacji z Paniami i Panami radnymi przedstawił kandydatów na 
członków Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu we Włocławku. 
Przypominał, że po wyborze przewodniczącego rada wybiera 6 członków Komisji Budżetu 
i Finansów.  

1) Pan Włodzimierz  Bogdan Kaczmarek - czy wyraża Pan zgodę? Radny wyraził zgodę.  
2) Pan Dawid Andrzej Dalmann - czy wyraża Pan zgodę? Radny wyraził zgodę.  
3) Pani Aneta Kwarcińska - czy wyraża Pani zgodę? Radna wyraziła zgodę.  
4) Pan Karol Antoni Matusiak - czy wyraża Pan zgodę? Radny wyraził zgodę.  
5) Pan Zygmunt Stanisław Wierzowiecki - czy wyraża Pan zgodę? Radny wyraził zgodę.  
6) Pan Wojciech Bolesław Zawidzki - czy wyraża Pan zgodę? Radny wyraził zgodę.  

 
Przewodniczący Rady zapytał czy są jeszcze inne propozycje?  
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Przewodniczący Rady  powiedział, że jeżeli nie ma, to kto jest za zamknięciem listy 
kandydatów na członków Komisji Budżetu i Finansów ? 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Niegłosujący – 1  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 32. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że lista kandydatów na członków 
Komisji Budżetu i Finansów została zamknięta.  
Przewodniczący Rady stwierdził, iż do Komisji Budżetu i Finansów zostało zgłoszonych 6 
kandydatów.   
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest wyborem Włodzimierza Bogdana Kaczmarka na  
członka Komisji Budżetu i Finansów ?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Niegłosujący – 1  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 33. 
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest wyborem Dawida Andrzeja Dalmanna na  członka 
Komisji Budżetu i Finansów ? Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 18  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 1 
Niegłosujący – 1  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 34. 
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest wyborem Anety Kwarcińskiej na  członka Komisji 
Budżetu i Finansów ?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 18  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 1 
Niegłosujący – 1  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 35. 
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest wyborem Karola Antoniego Matusiaka na  członka 
Komisji Budżetu i Finansów ? Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Niegłosujący – 1  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 36. 
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Przewodniczący Rady zapytał, kto jest wyborem  Zygmunta Stanisław Wierzowieckiego na  
członka Komisji Budżetu i Finansów ?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 18  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 1 
Niegłosujący – 1  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 37. 
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest wyborem  Wojciecha Bolesława Zawidzkiego na  
członka Komisji Budżetu i Finansów ? 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Niegłosujący – 1  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 38. 
Na podstawie przeprowadzonych głosowań Przewodniczący Rady stwierdził wybór na 
członka Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu we Włocławku: 

a) Włodzimierza Bogdana Kaczmarka 
b) Dawida Andrzeja Dalmanna 
c)  Anety Kwarcińskiej 
d)  Karola Antoniego Matusiaka 
e)  Zygmunta Stanisława Wierzowieckiego 
f) Wojciecha Bolesława Zawidzkiego 

 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku  w dniu 16 maja 2024 r. 
podjęła uchwałę w sprawie wyboru Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu we 
Włocławku i jej przewodniczącego.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wyboru Komisji Budżetu 
i Finansów i jej przewodniczącego stanowi załącznik nr 39.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 16 maja 2024 r. w sprawie wyboru Komisji 
Budżetu i Finansów i jej przewodniczącego stanowi załącznik nr 40.  
 
11. Wybór Komisji Edukacji, Kultury i Sportu i jej przewodniczącego.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że inicjatorem podjęcia uchwały jest Przewodniczący 
Rady.   Zgodnie z podjętą uchwałą dotyczącą powołania stałych komisji rady, został ustalony 
pięcioosobowy skład Komisji Edukacji, Kultury i Sportu. 
Zgodnie z paragrafem 43 ust. 1 Statutu przewodniczącego Komisji wybiera rada.   
Głosowanie jest jawne i odbywa się zwykłą większością głosów.  
Po konsultacji z Paniami i Panami Radnymi Przewodniczący Rady przedstawił kandydata na 
funkcję Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we Włocławku.  
Pani Barbara Ewa Kaźmierczak – czy wyraża Pani zgodę? Radna wyraziła zgodę.  
Przewodniczący Rady zapytał czy są inne kandydatury? 
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma, to wniósł o zamknięcie listy kandydatów 
na funkcję Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.    
Zapytał, kto jest za zamknięciem listy kandydatów na funkcję Przewodniczącego Komisji? 



 16

Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Niegłosujący – 1  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 41. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów na funkcję Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu została 
zamknięta. 
Został zgłoszony 1 kandydat.   
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Barbary Ewy Kaźmierczak na funkcję 
Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we Włocławku ?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 18  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 1  
Niegłosujący – 1  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 42. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził wybór Barbary 
Ewy Kaźmierczak na funkcję Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady 
Powiatu we Włocławku.   
 
Przewodniczący Rady po konsultacji z Paniami i Panami Radnymi przedstawił  kandydatów 
na członków Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we Włocławku.    
Przypominam, że po wyborze przewodniczącego rada wybiera 4 członków Komisji Edukacji, 
Kultury i Sportu.  
   1) Marek Czałpinski - czy wyraża Pan zgodę? Radny wyraził zgodę.  

2) Karol Antoni Matusiak - czy wyraża Pan zgodę? Radny wyraził zgodę.  
3) Zbigniew Łuczak - czy wyraża Pan zgodę? Radny wyraził zgodę.  
4) Piotr Paweł Kotfas - czy wyraża Pan zgodę? Radny wyraził zgodę.  

 
Przewodniczący Rady zapytał czy są jeszcze inne propozycje? Przewodniczący Rady 
powiedział, że jeżeli nie ma, to kto jest za zamknięciem listy kandydatów na członków 
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Niegłosujący – 1  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 43. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów na członków Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  została zamknięta.  
Przewodniczący Rady stwierdził, iż do Komisji Edukacji, Kultury i Sportu zostało 
zgłoszonych 4 kandydatów.   
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Marka Czałpińskiego na  członka Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu?  
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Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 18  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 1 
Niegłosujący – 1  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 43. 
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Karola Antoniego Matusiaka na  członka 
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu? Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Niegłosujący – 1  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 44. 
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Zbigniewa Łuczaka na  członka Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Niegłosujący – 1  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 45. 
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Piotra Pawła Kotfasa na  członka Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Niegłosujący – 1  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 46. 
Na podstawie przeprowadzonych  głosowań Przewodniczący Rady stwierdził wybór na  
członka Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we Włocławku: 

a) Marka Czałpińskiego 
b) Karola Antoniego Matusiaka 
c) Zbigniewa Łuczaka 
d) Piotra Pawła Kotfasa 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku  w dniu 16 maja 2024 r. 
podjęła uchwałę w sprawie wyboru Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we 
Włocławku i jej przewodniczącego.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wyboru Komisji Edukacji, Kultury 
i Sportu i jej przewodniczącego stanowi załącznik nr 47. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 16 maja 2024 r. w sprawie wyboru Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu i jej przewodniczącego stanowi załącznik nr 48. 
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12. Wybór Komisji Infrastruktury i Rozwoju i jej przewodniczącego.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że inicjatorem podjęcia uchwały jest Przewodniczący 
Rady. Zgodnie z podjętą uchwałą dotyczącą powołania stałych komisji rady, został ustalony 
pięcioosobowy skład Komisji Infrastruktury i Rozwoju. 
Zgodnie z paragrafem 43 ust. 1 Statutu Powiatu Włocławskiego przewodniczącego Komisji 
wybiera Rada.   
Głosowanie jest jawne i odbywa się zwykłą większością głosów.  
Po konsultacji z Paniami i Panami Radnymi Przewodniczący Rady przedstawił kandydata na 
funkcję Przewodniczącego Komisji  - Anna Maria Jabłońska – czy wyraża Pani zgodę? Radna 
wyraziła zgodę.  
Przewodniczący Rady zapytał czy są inne kandydatury? 
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma, to wniósł o zamknięcie listy kandydatów 
na funkcję Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Rozwoju.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zamknięciem listy kandydatów na funkcję 
Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Rozwoju? 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Niegłosujący – 1  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 49. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów na funkcję Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Rozwoju została 
zamknięta. 
Został zgłoszony 1 kandydat.   
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Pani Anny Marii Jabłońskiej na funkcję 
Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Rozwoju Rady Powiatu we Włocławku ?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 18  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 1  
Niegłosujący – 1  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 50. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził wybór Anny 
Marii Jabłońskiej na funkcję Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Rozwoju Rady 
Powiatu we Włocławku.    
Po konsultacji z Paniami i Panami Radnymi przedstawił kandydatów na członków Komisji 
Infrastruktury i Rozwoju  Rady Powiatu we Włocławku     
Przypominał, że po wyborze przewodniczącego rada wybiera 4 członków Komisji 
Infrastruktury i Rozwoju.  

1) 2) Mariusz Bladoszewski- czy wyraża Pan zgodę? Radny wyraził zgodę.  
2) Zygmunt Stanisław Wierzowiecki - czy wyraża Pan zgodę? Radny wyraził zgodę.  
3) Wojciech Bolesław Zawidzki - czy wyraża Pan zgodę? Radny wyraził zgodę.  
4) Jan Ambrożewicz, którego nie ma na obradach rady. Zapytał czy jest zgoda na 

kandydowanie?  
Sekretarz Powiatu powiedział, że jest. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są jeszcze inne propozycje?  
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Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma, to kto jest za zamknięciem listy 
kandydatów na członków Komisji Infrastruktury i Rozwoju?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Niegłosujący – 1  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 52. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów na członków Komisji Infrastruktury i Rozwoju została zamknięta.  
Przewodniczący Rady stwierdził, iż na członków Komisji Infrastruktury i Rozwoju Rady 
Powiatu we Włocławku zostało zgłoszonych 4 kandydatów.   
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Jana Ambrożewicza na  członka Komisji 
Infrastruktury i Rozwoju?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Niegłosujący – 1  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 53. 
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Mariusza Bladoszewskiego na  członka 
Komisji Infrastruktury i Rozwoju?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Niegłosujący – 1  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 54. 
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Zygmunta Stanisław Wierzowieckiego na  
członka Komisji Infrastruktury i Rozwoju? 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 18  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 1 
Niegłosujący – 1  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 55. 
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Wojciecha Bolesława Zawidzkiego na  
członka Komisji Infrastruktury i Rozwoju? 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Niegłosujący – 1  
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Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 56. 
Na podstawie przeprowadzonych głosowań Przewodniczący Rady stwierdził, że wybór na 
członka Komisji Infrastruktury i Rozwoju Rady Powiatu we Włocławku: 

a) Jana Ambrożewicza 
b) Mariusza Bladoszewskiego 
c) Zygmunta Stanisława Wierzowieckiego 
d) Wojciecha Bolesława Zawidzkiego 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku  w dniu 16 maja 2024 r. 
podjęła uchwałę w sprawie wyboru Komisji Infrastruktury i Rozwoju Rady Powiatu we 
Włocławku i jej przewodniczącego.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku  w sprawie wyboru Komisji Infrastruktury 
i Rozwoju Rady Powiatu we Włocławku i jej przewodniczącego stanowi załącznik nr 57.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 16 maja 2024 r. w sprawie wyboru Komisji 
Infrastruktury i Rozwoju Rady Powiatu we Włocławku i jej przewodniczącego stanowi 
załącznik nr 58.  
 

13. Wybór Komisji Rewizyjnej i jej przewodniczącego.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że inicjatorem podjęcia uchwały jest Przewodniczący 
Rady. Zgodnie z zapisem art. 16 ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym w skład Komisji 
Rewizyjnej wchodzą radni, w tym przedstawiciele wszystkich klubów,  z wyjątkiem radnych, 
którzy pełnią funkcję Przewodniczącego Rady, Wiceprzewodniczącego Rady oraz radnych 
będących Członkami Zarządu Powiatu.     
Zgodnie z podjętą uchwałą dotyczącą powołania stałych komisji rady, został ustalony 
pięcioosobowy skład Komisji Rewizyjnej.  
Zgodnie z paragrafem 53 ust. 2 Statutu Powiatu przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
wybiera Rada.  
Głosowanie jest jawne i odbywa się zwykłą większością głosów.  
Po konsultacji z Paniami i Panami Radnymi Przewodniczący Rady przedstawił kandydata na 
funkcję Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej - Zbigniew Łuczak  – czy wyraża Pan zgodę? 
Radny wyraził zgodę. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są inne kandydatury? 
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma, to wniósł o zamknięcie listy kandydatów 
na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zamknięciem listy kandydatów na 
Przewodniczącego Komisji? 
 Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Niegłosujący – 1  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 59. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów na Przewodniczącego Komisji  Rewizyjnej została zamknięta. 
Został zgłoszony 1 kandydat.   
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Zbigniewa Łuczaka na funkcję 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku ? 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
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Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 60. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam wybór Zbigniewa Łuczaka na 
funkcję Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku.     
Po konsultacji z Paniami i Panami Radnymi Przewodniczący Rady przedstawił kandydatów 
na członków Komisji Rewizyjnej. 
Przypominał, że po wyborze przewodniczącego rada wybiera 4 członków Komisji 
Rewizyjnej.  

1) Roman Tomaszewski - czy wyraża Pan zgodę? Radny wyraził zgodę.  
2) Jacek Kowalewski - czy wyraża Pan zgodę? Radny wyraził zgodę.  
3) Robert Pawłowski - czy wyraża Pan zgodę? Radny wyraził zgodę.  
4) Danuta Ewa Warszawska - czy wyraża Pani zgodę? Radna wyraziła zgodę.  

Przewodniczący Rady zapytał czy są jeszcze inne propozycje? Przewodniczący Rady 
powiedział, że jeżeli nie ma, to kto jest za zamknięciem listy kandydatów na członków 
Komisji Rewizyjnej?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Niegłosujący – 1  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 61. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów do Komisji Rewizyjnej została zamknięta.  
Przewodniczący Rady stwierdził, iż na członków Komisji Rewizyjnej zostało zgłoszonych 4 
kandydatów.   
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Romana Tomaszewskiego  na  członka 
Komisji Rewizyjnej? 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 62. 
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem  Jacka Kowalewskiego  na  członka 
Komisji Rewizyjnej? 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 63. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Roberta Pawłowskiego  na  członka 
Komisji Rewizyjnej?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
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Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 63. 
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Danuty Ewy Warszawskiej  na  członka 
Komisji Rewizyjnej? 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 64. 
 Na podstawie przeprowadzonych głosowań Przewodniczący Rady stwierdził wybór na  
członka Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku:   

a) Romana Tomaszewskiego  
b) Jacka Kowalewskiego 
c) Roberta Pawłowskiego 
d) Danuty Ewy Warszawskiej  
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku  w dniu 16 maja 2024 r. 
podjęła uchwałę w sprawie wyboru Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku i jej 
przewodniczącego.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku  w sprawie wyboru Komisji Rewizyjnej Rady 
Powiatu we Włocławku i jej przewodniczącego stanowi załącznik nr 65.  
uchwałę w sprawie wyboru Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku i jej 
przewodniczącego stanowi załącznik nr 66.  
 
14. Wybór Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska i jej przewodniczącego.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że inicjatorem podjęcia uchwały jest Przewodniczący 
Rady. Zgodnie z podjętą uchwałą dotyczącą powołania stałych komisji rady, został ustalony 
pięcioosobowy skład Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 
Zgodnie z paragrafem 43 ust. 1 Statutu Powiatu Włocławskiego przewodniczącego Komisji 
wybiera Rada.   
Głosowanie jest jawne i odbywa się zwykłą większością głosów.  
Po konsultacji z Paniami i Panami Radnymi Przewodniczący Rady przedstawił kandydata na 
funkcję Przewodniczącego Komisji - Danuta Ewa Warszawska – czy wyraża Pani zgodę? 
Radna wyraziła zgodę. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są inne kandydatury?  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma, to wnosi o zamknięcie listy kandydatów 
na Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zamknięciem listy kandydatów na 
Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska? 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 67. 
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Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów na funkcję Przewodniczącego Komisji  Rolnictwa i Ochrony Środowiska została 
zamknięta. 
Został zgłoszony 1 kandydat.   
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Danuty Ewy Warszawskiej na funkcję 
Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu we Włocławku ?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 68 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził wybór Danuty 
Ewy Warszawskiej na funkcję Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
Rady Powiatu we Włocławku.    
Po konsultacji z Paniami i Panami Radnymi Przewodniczący Rady przedstawił kandydatów 
na członków Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu we Włocławku   

1) Jan Ambrożewicz - czy wyraża Pan zgodę?  
2) Marek Czałpiński - czy wyraża Pan zgodę? Radny wyraził zgodę.  
3) Roman Gołębiewski - czy wyraża Pan zgodę? Radny wyraził zgodę.  
4) Włodzimierz Bogdan Kaczmarek - czy wyraża Pan zgodę? Radny wyraził zgodę.  

Przewodniczący Rady zapytał czy są jeszcze inne propozycje?  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma, to kto jest za zamknięciem listy 
kandydatów na członków Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 69. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów na członków Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska została zamknięta.  
Przewodniczący Rady stwierdził, iż na członków Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
zostało zgłoszonych 4  kandydatów.   
Przewodniczący Rady zapytał,  kto jest za wyborem Jana Ambrożewicza na  członka Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska? 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 70. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Marka Czałpińskiego na  członka Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska? 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 19  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 1 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 71. 
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Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Romana Gołębiewskiego na  członka 
Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 72 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Włodzimierza Bogdana Kaczmarka na  
członka Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 73. 
Na podstawie przeprowadzonych głosowań Przewodniczący Rady stwierdził wybór na  
członka Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu we Włocławku: 

a) Jana Ambrożewicza 
b) Marka Czałpińskiego 
c) Romana Gołębiewskiego 
d) Włodzimierza Bogdana Kaczmarka 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku  w dniu 16 maja 2024 r. 
podjęła uchwałę w sprawie wyboru Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu 
we Włocławku i jej przewodniczącego.  
Projekt uchwały w sprawie wyboru Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu 
we Włocławku i jej przewodniczącego stanowi załącznik nr 74.  
uchwałę w sprawie wyboru Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu we 
Włocławku i jej przewodniczącego stanowi załącznik nr 75.  
 
15. Wybór Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i jej przewodniczącego.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że inicjatorem podjęcia uchwały jest Przewodniczący 
Rady.  Zgodnie z zapisem art. 16 a ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym w skład Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji wchodzą radni, w tym przedstawiciele wszystkich klubów, 
z wyjątkiem radnych, którzy pełnią funkcję Przewodniczącego Rady, Wiceprzewodniczącego 
Rady oraz radnych będących Członkami Zarządu Powiatu.     
Zgodnie z podjętą uchwałą dotyczącą powołania stałych komisji rady, został ustalony 
pięcioosobowy skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  
Zgodnie z paragrafem 63a ust. 2 przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
wybiera Rada.  
Głosowanie jest jawne i odbywa się zwykłą większością głosów.  
Po konsultacji z Paniami i Panami Radnymi Przewodniczący Rady przedstawił kandydata na 
funkcję Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - Tomasz Jezierski  – czy 
wyraża Pan zgodę? Radny wyraził zgodę. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są inne kandydatury? 
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma, to wniósł o zamknięcie listy kandydatów 
na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
Zapytał, kto jest za zamknięciem listy kandydatów na Przewodniczącego Komisji? 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
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Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 76. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów na Przewodniczącego Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji została zamknięta. 
Został zgłoszony 1 kandydat   
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Tomasza Jezierskiego na funkcję 
Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu we Włocławku ?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 77. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził wybór 
Tomasza Jezierskiego na funkcję Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Powiatu we Włocławku.  
Po konsultacji z Paniami i Panami Przewodniczący Rady przedstawił kandydatów na 
członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu we Włocławku.  
Przypominam, że po wyborze przewodniczącego rada wybiera 4 członków Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji.  

1) Piotr Paweł Kotfas  - czy wyraża Pan zgodę? Radny wyraził zgodę.  
2) Anna Maria Jabłońska - czy wyraża Pani zgodę? Radna wyraziła zgodę.  
3) Barbara Ewa Kaźmierczak - czy wyraża Pani zgodę? Radna wyraziła zgodę.  
4) Barbara Wałęsa - czy wyraża Pani zgodę? Radna wyraziła zgodę.  

Przewodniczący Rady zapytał czy są jeszcze inne propozycje? Przewodniczący Rady 
powiedział, że jeżeli nie ma, to kto jest za zamknięciem listy kandydatów na członków 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 78. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji została zamknięta.  
Stwierdził, iż na członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zostało zgłoszonych 4 
kandydatów.   
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Piotra Pawła Kotfasa  na  członka 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 79. 
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Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem  Anny Marii Jabłońskiej  na  członka 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 80. 
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Barbary Ewy Kaźmierczak  na  członka 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji? Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 1 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 81. 
 
Przewodniczący Rady, kto jest za wyborem Barbary Wałęsy  na  członka Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 82. 
Na podstawie przeprowadzonych głosowań stwierdzam wybór na członka Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Powiatu we Włocławku: 

a) Piotra Pawła Kotfasa 
b) Anny Marii Jabłońskiej 
c) Barbary Ewy Kaźmierczak 
d) Barbary Wałęsy 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku  w dniu 16 maja 2024 r. 
podjęła uchwałę w sprawie wyboru Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu we 
Włocławku i jej przewodniczącego.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wyboru Komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji Rady Powiatu we Włocławku i jej przewodniczącego stanowi załącznik nr 83.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 16 maja 2024 r. w sprawie wyboru Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu we Włocławku i jej przewodniczącego stanowi 
załącznik nr 84.  
 
16. Wybór Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych i jej przewodniczącego.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że inicjatorem podjęcia uchwały jest Przewodniczący 
Rady. Zgodnie z podjętą uchwałą dotyczącą powołania stałych komisji rady, został ustalony 
pięcioosobowy skład Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych. 
Zgodnie z paragrafem 43 ust. 1 Statutu Powiatu Włocławskiego przewodniczącego Komisji 
wybiera Rada.   
Głosowanie jest jawne i odbywa się zwykłą większością głosów.  
Po konsultacji z Paniami i Panami Radnymi Przewodniczący Rady przedstawił kandydata na 
funkcję Przewodniczącego Komisji. - Barbara Wałęsa – czy wyraża Pani zgodę? Radna 
wyraziła zgodę.  
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Przewodniczący Rady zapytał czy są inne kandydatury?  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma, to wniósł o zamknięcie listy kandydatów 
na funkcję Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych.  
Zapytał, kto jest za zamknięciem listy kandydatów na funkcję Przewodniczącego Komisji 
Zdrowia i Spraw Społecznych? 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 85. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów na funkcję Przewodniczącego Komisji  Zdrowia i Spraw Społecznych została 
zamknięta. 
Został zgłoszony 1 kandydat   
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Barbary Wałęsy na funkcję 
Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu we Włocławku ?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 87. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził wybór Barbary 
Wałęsy na funkcję Przewodniczącego Komisji  Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu 
we Włocławku.    
Przewodniczący Rady po konsultacji z Paniami i Panami Radnymi przedstawił kandydatów 
na członków Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu we Włocławku.  
Przypominam, że po wyborze przewodniczącego rada wybiera 4 członków Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych.  

1) Anna Sława Kozłowska - czy wyraża Pani zgodę? Radna wyraziła zgodę.  
2) Dawid Andrzej Dalmann - czy wyraża Pani zgodę? Radny wyraził zgodę.  
3) Roman Gołębiewski - czy wyraża Pan zgodę? Radny wyraził zgodę.  
4) Aneta Kwarcińska - czy wyraża Pani zgodę? Radna wyraziła zgodę.  

Przewodniczący Rady zapytał czy są jeszcze inne propozycje?  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma, to kto jest za zamknięciem listy 
kandydatów na członków Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 88. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów na członków Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych została zamknięta.  
Przewodniczący Rady stwierdził, iż na członków Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
zostało zgłoszonych 4 kandydatów.   
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Anny Sławy Kozłowskiej na  członka 
Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
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Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 89. 
Przewodniczący Rady, kto jest za wyborem Dawida Andrzeja Dalmanna na  członka Komisji 
Zdrowia i Spraw Społecznych? 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 90. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Romana Gołębiewskiego na  członka 
Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 91. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za wyborem Anety Kwarcińskiej na  członka Komisji 
Zdrowia i Spraw Społecznych?  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 1 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 92. 
Na podstawie przeprowadzonych głosowań Przewodniczący Rady stwierdził wybór na 
członka Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu we Włocławku: 

a) Anny Sławy Kozłowskiej 
b) Dawida Andrzeja Dalmanna 
c) Romana Gołębiewskiego  
d) Anety Kwarcińskiej 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku  w dniu 16 maja 2024 r. 
podjęła uchwałę w sprawie wyboru Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu we 
Włocławku i jej przewodniczącego.  
 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wyboru Komisji Zdrowia i Spraw 
Społecznych Rady Powiatu we Włocławku i jej przewodniczącego stanowi załącznik nr 93.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 16 maja 2024 r. w sprawie wyboru Komisji 
Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu we Włocławku i jej przewodniczącego stanowi 
załącznik nr 94.  
 
17.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Wiceprzewodniczącego 
Rady Powiatu we Włocławku do określania wobec Przewodniczącego Rady zakresu 
i sposobu wykonywania zadań związanych z podróżą służbową. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że inicjatorem podjęcia uchwały jest Przewodniczący 
Rady.  Informuję Państwa, iż Rozporządzenie Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji  
z dnia 31 lipca 2000 r., ustaliło należności z tytułu zwrotów kosztów podróży służbowych 
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radnych powiatu. W przypadku radnych powiatu, termin i miejsce wykonywania zadania 
mającego bezpośredni związek z wykonywaniem mandatu oraz miejscowość rozpoczęcia i 
zakończenia podróży służbowej, określa przewodniczący rady powiatu. Natomiast wyżej 
wymienione czynności, w stosunku do przewodniczącego rady, zgodnie z § 2 ust. 2 w/w 
rozporządzenia – wykonuje wskazany przez radę wiceprzewodniczący rady.   
Niezbędne jest, zatem upoważnienie wiceprzewodniczącego rady powiatu do określenia dla 
przewodniczącego rady w poleceniu wyjazdu służbowego wszystkich czynności związanych 
ze wskazaniem terminu i miejscu wykonywania zadania, miejscowości rozpoczęcia i 
zakończenia podróży służbowej oraz środka transportu właściwego do jej odbycia. Uchwała 
upoważnia wiceprzewodniczącego rady najstarszego wiekiem do wystawienia polecenia 
wyjazdu służbowego dla przewodniczącego rady powiatu a w przypadku jego nieobecności – 
drugiego wiceprzewodniczącego. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przed rozpoczęciem 
procedury głosowania, poprosił o uzupełnienie § 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa o 
wejściu w życie uchwały – daty 16 maja 2024 r.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za podjęciem uchwały? 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 87. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 16 maja 2024 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie upoważnienia 
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu we Włocławku do określania wobec Przewodniczącego 
Rady zakresu i sposobu wykonywania zadań związanych z podróżą służbową stanowi 
załącznik nr 88. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 16 maja 2024 r. w sprawie upoważnienia 
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu we Włocławku do określania wobec Przewodniczącego 
Rady zakresu i sposobu wykonywania zadań związanych z podróżą służbową stanowi 
załącznik nr 89. 
 

18. Delegowanie radnych do składu Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
dla Miasta Włocławek na prawach powiatu i Powiatu Włocławskiego. 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że w dniu 5 stycznia 2002r. zostało zawarte porozumienie 
pomiędzy Prezydentem Miasta Włocławek a Starostą Włocławskim w sprawie utworzenia 
oraz ustalenia zasad działania Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta 
Włocławek na prawach powiatu i Powiatu Włocławskiego. W skład komisji wchodzi dwóch 
radnych delegowanych przez Radę Powiatu.  
Członkostwo w komisji radnego delegowanego przez radę powiatu ustaje zawsze z 
wygaśnięciem mandatu. Zachodzi zatem  potrzeba uzupełnienia składu osobowego do prac 
w/w Komisji o dwóch radnych delegowanych przez radę powiatu. 
Zgodnie z paragrafem 1 projektu uchwały deleguje się do składu Wspólnej Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego dwóch radnych.  
Po konsultacji z radnym Przewodniczący Rady przedstawił kandydatów do Wspólnej 
Komisji. 
Głosowanie jest jawne a o wyborze decyduje zwykła większością głosów.  
Mariusz Bladoszewski – czy wyraża Pan zgodę? Radny wyraził zgodę.  
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Jacek Kowalewski  – czy wyraża Pan zgodę? Radny wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady zapytał czy są inne propozycje?  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma, to wniósł o  zamknięcie listy kandydatów.   
Kto jest za zamknięciem listy kandydatów ? 
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 90. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów została zamknięta. Zostało zgłoszonych 2 kandydatów do Wspólnej Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego.  
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za tym, aby Pan Mariusz Bladoszewski  był delegatem 
do Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek i Powiatu 
Włocławskiego ? 
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 91. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za tym, aby Pan Jacek Kowalewski  był delegatem do 
Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek  i Powiatu 
Włocławskiego ? 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 92. 
Na podstawie przeprowadzonych głosowań Przewodniczący Rady stwierdził, że delegatami 
rady powiatu  do składu Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek 
i Powiatu Włocławskiego zostali wybrani następujący radni: Mariusz Bladoszewski i Jacek 
Kowalewski. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku  w dniu 16 maja 2024 r. 
podjęła uchwałę w sprawie delegowania radnych do składu Wspólnej Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach powiatu i Powiatu 
Włocławskiego. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie delegowania radnych do składu 
Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach powiatu 
i Powiatu Włocławskiego stanowi załącznik nr 93. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 16 maja 2024 r. w sprawie delegowania 
radnych do składu Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na 
prawach powiatu i Powiatu Włocławskiego stanowi załącznik nr 94. 
 
19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Starosty 
Włocławskiego. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że inicjatorem podjęcia uchwały jest przewodniczący rady.  
Przedłożony projekt uchwały zawiera propozycje ustalenia wynagrodzenia dla Starosty 
Włocławskiego z uwzględnieniem wymogów określonych w Rozporządzeniu Rady 
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Ministrów w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych z dnia 25 października 
2021 roku.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to kto jest za 
podjęciem uchwały? 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 95. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 16 maja 2024 r. została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla 
Starosty Włocławskiego stanowi załącznik nr 96. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku  z dnia 16 maja 2024 r. w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia dla Starosty Włocławskiego stanowi załącznik nr 97. 
 
20. Oświadczenia radnych. 
 
Przewodniczący Rady przypominał o obowiązku złożenia oświadczenia o swoim stanie 
majątkowym. Radny składa pierwsze oświadczenie majątkowe w terminie 30 dni od dnia 
złożenia ślubowania, tj. do dnia 6 czerwca 2024 r. Stosowną informację radni otrzymali 
w materiałach na sesję.   
Radny Jacek Kowalewski zgłosił dwie interpelacje. 
Pierwsza dotyczy pozyskania dokumentów. W Lubrańcu jest problem z pałacem, który 
Starostwo jak organ prowadzący, kiedyś sprzedało dzisiaj właścicielowi prywatnemu. Teraz 
jest z tym problem, tj. z remontem. Jest to w ciągu drogi powiatowej i przylega do pasa drogi 
powiatowej, gdzie niedawno był odbiór tej drogi. Dzisiaj stan jest po prostu opłakany, 
ponieważ tak jest zniszczony już chodnik, za chwilę poprzewracają się latarnie. Zagraża to 
bezpieczeństwu użytkowników ruchu drogowego. Poprosił o określenie  stanu prawnego. Jak 
to wyglądało w tamtym czasie i co dzisiaj można byłoby zrobić, żeby ten stan zmienić, 
ponieważ taka dalsza degradacja tego ogrodzenia będzie postępowała. 
Będzie to powodowało dalszą degradację naszej drogi powiatowej nowo oddanej.  
Wykonawca nie weźmie za to odpowiedzialności, gdyż stało się to w wyniku osób trzecich, 
załamania się konstrukcji chodnika ze względu na ogrodzenie.  
Druga interpelacja - w Lubrańcu jest taki kawałek 80 metrowy drogi powiatowej. Jest tam 
niezbędny remont, jest to najgorszy ciągi, jeżeli chodzi o drogi powiatowe w Lubrańcu. Jest 
to przedłużenie ulicy Brzeskiej. Łączy ulicę brzeską, czyli drogę wojewódzka nr 270 i drogę 
powiatową przy ulicy Sienkiewicza w stronę Torzewa.  Radny liczy na pomoc radnych: 
K.Matusiaka, R. Pawłowskiego i W.Kaczmarka, ale też liczy na zrozumienie wszystkich  
radnych i pana Starosty.  Lubraniec ma 63 km dróg powiatowych i dopiero połowa z tych 
dróg została wyremontowana.  
Radny zgłosił powstanie Klub radnych Prawa i Sprawiedliwości.  
Radny Robert Pawłowski zaapelował do zarządu, żeby wzięli pod uwagę, jeżeli pojawią się 
jakieś źródła finansowania zewnętrzne, czy też przy konstruowaniu budżetu na przyszły rok, 
jeżeli w tym roku nie będzie to możliwe, aby ująć te zadanie inwestycyjne do realizacji. 
Dzisiaj była poruszona kwestia dotycząca przebudowy drogi Lubraniec Gołębin – Kruszyn,   
aby pochylić się nad wyglądem ronda na Marysinie. Droga jest bardzo ładna, dobrze, 
wykończona. Wszyscy widzą jak są atrakcyjnie przygotowywane, także może i coś uda się 
przy wjeździe do Lubrańca od strony Kruszyna zrealizować. 
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Starosta Włocławski powiedział, że chciałby, aby całą politykę związaną z inwestycjami, z 
budową dróg w radzie powiatu, kontynuować tak jak do tej pory, że one realizowane są na 
podstawie radnych wniosków przy konstruowaniu budżetu na kolejny rok i na pewno te 
wnioski przez dyrektora PZD, ale także przez Komisję Infrastruktury i Radę zostaną 
rozpatrzone. Przez ostatnie 5 lat udawało się realizować wszystkie zadania inwestycyjne i 
remontowe z uwzględnieniem środków zewnętrznych. Czeka się na nowe ustalenia związane 
z funkcjonowaniem Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg czy być może innych działań 
związanych ze wspieraniem inwestycji drogowych i innych, RPO i KPO natomiast 
podstawową formą działalności będzie realizacja z zadań i pozyskiwanie na nie środków 
zewnętrznych zarówno na inwestycje, jak i remonty, bo to pozwala także w roku obecnym na 
realizację bardzo dużego zakresu inwestycyjnego.  Na pewno uda się zmierzyć z 80 
metrowym odcinkiem drogi w Lubrańcu. W obecnym budżecie zapisane jest 8 zadań 
drogowych za ogromną kwotę finansową, czeka się na rozstrzygnięcia czy zostaną ogłoszone 
nabory. Na remonty jest wpisane odcinki dróg, które w pierwszej kolejności chce się  
wyremontować, na które zostały opracowane dokumentacje i określone priorytety w roku 
poprzednim przez radę i należałoby to kontynuować. Opracowuje się kolejne dokumentacje 
na sierpniowo wrześniowy nabór o dofinansowanie 3 odcinków dróg inwestycyjnych, Humlin 
Brześć Kuj. Chodecz Osiecz na odcinku gminy Chodecz. Trzeci odcinek na terenie gminy 
Choceń - Wilkowice. Kolejne wnioski i potrzeby zostaną wypracowane. Starosta poprosił, 
aby te inwestycje i remonty realizować w sposób przemyślany, zaplanowany z pewnym 
wyprzedzeniem, tak aby można było pozyskiwać na nie środki zewnętrzne.  Te dwa wnioski 
są bardzo zasadne i starosta traktuje je jako wnioski po opinii dyrektora PZD do realizacji 
w przyszłości. Zobaczy się jaka będzie możliwość pozyskania środków zewnętrznych. 
Pan starosta zaprosił wszystkich radnych na spotkanie dotyczące powiatowego dnia dziecka 
i wspierania rodzicielstwa zastępczego. Spotkanie odbędzie się 29 maja br. w godzinach po 
południowych w m. Nasiegniewo.  
Radny Jacek Kowalewski  stwierdził, że docenia wolę współpracy i chęć współpracy 
z każdym radnym. 81 m odcinek drogi kwalifikuje się do remontu i w zasobach PZD na 
pewno taka kwota się znajdzie. Jeżeli drogi są nieremontowane to w chodniki dostaje się 
woda, dostaje się śnieg, mróz i zaczyna pękać. Jest połączenie z drogą wojewódzką i tam też 
jest jeszcze kwestia kanalizacji. Jeżeli nie będzie to robione w miarę szybko, 
niewyremontowane, to okażę się, że później ta inwestycja będzie dużo droższa i rzeczywiście 
trzeba będzie na to pozyskiwać poważne środki inwestycyjne. Na dzień dzisiejszy jest to 
ułożenie tylko asfaltu. Jednej warstwy, dodatkowo przełożenie chodników, więc to nie są 
jakieś takie duże koszty. Regulacja studzienek plus przełożenie chodników i ewentualnie 
krawężników i nie są tu duże koszty. W ramach oszczędności, bo na pewno takie będą po 
przetargach można byłoby ten remont wykonać. Stan tej drogi i chodników zagraża też 
bezpieczeństwo użytkowników ruchu drogowego, a wizerunek powiatu też jest nadszarpnięty, 
ponieważ jest to najgorsza droga na terenie miasta. Kwestia remontów jest to kwestia 
budżetu, jest to kwestia pieniędzy i pozyskanych środków. Tak samo jak było z drogą do 
Kruszyna, za którą bardzo radny podziękował Radny ma nadzieję, że pan starosta znajdzie 
jakiś pieniądze w tym roku.  
Starosta Włocławski potwierdził wolę współpracy z wszystkimi radnymi. 81 metrów nie robi 
na nas wrażenia. W ostatnich 5 latach przybudowano blisko 200 kilometrów dróg. Starosta 
jest przekonany, że w krótkim czasie uda się wykonać 80 metrowy odcinki drogi w Lubrańcu. 
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21. Zamknięcie II Sesji Rady Powiatu we Włocławku.  
 
W związku ze zrealizowaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady w dniu 16 maja 2024 r. 
o godz. 15:30 zamknął II Sesję Rady Powiatu we Włocławku.  
 
 

  Przewodniczący Rady 
 
Dawid Andrzej Dalmann 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała:  
Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska  ………….. 
 
 


